
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 51. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 7. 2006 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 51. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 27. 7. 2006 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

          N e p r í t o m n í : 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Mátyus J. - riaditeľ 

VPS,  Ďurika T.- náčeník OP. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v reči maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a 

oboznámil ich s programom jednania 51. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Z programu jednania navrhol vypustiť  návrh na zámenu pozemkov z titulu, že zo strany 

riaditeľa Agrorentu a.s. Nesvady neboli upresnené podklady. Po upresnení materiálu bude návrh 

predložený obecnému zastupiteľstvu v mesiaci august. 

Zároveň navrhol do programu jednania žiadosť klubu dôchodcov o preplatenie cestovných 

nákladov. 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Poslanci k programu jednania nemali ďalšie návrhy, p. starosta dal hlasovať o upravenom 

programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Ryšavá M., Asztalos J. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Molnár Z., Haris Z., Ing. Kissová K. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 13 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Podpísanie kúpnopredajnej zmluvy s firmou ELDUR Slovakia, k.s.,Nesvady, Obchodná 7 

2. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

3. Správa o plnení rozpočtu obce k 30. 6. 2006 

      4. Správa o využívaní ubytovacieho zariadenia obce za I. polrok 2006 

      5. Rôzne: 

            - Metal-x s.r.o., Obchodná č. 7, Nesvady – žiadosť o zámenu a ďalší prenájom  

               nebytových priestorov 

            - Správa o plnení rozpočtu MKS Nesvady za I. polrok 2006 

            - Správa o plnení rozpočtu VPS Nesvady za I. polrok 2006 

            - Vyhodnotenie podujatia Športom proti drogám – 2006 

            - Združenie Nesvadských rybárov – žiadosť o odkúpenie pozemkov 

            - Návrh na vypracovanie projektových dokumentácií 

- Nesvadské dni 2006 – prejednanie programu, návrhu ocenení a schválenie  

  orientačného rozpočtu  



      6.  Rozprava a interpelácia poslancov 

7.  Návrh uznesenia 

8.  Záver 
 

J e d n a n i e : 

 

1. Podpísanie kúpnopredajnej zmluvy s firmou ELDUR Slovakia, k.s., Nesvady,  

   Obchodná 7 

    P. starosta privítal p. Dietzeho, majiteľa firmy Eldur pri príležitosti podpisu kúpnej 

zmluvy. Predstavil mu zástupcu starostu obce a prítomných poslancov.  

    Potom p. starosta požiadal p. Dietzeho, aby prezentoval svoju firmu. Celý priebeh 

    Jednania tlmočila pani Ing. Klaudia Danáčová.  

P. Dietze – sa poďakoval p. starostovi a pracovníkom obce za kladný prístup k investičnému   

                   zámeru firmy Eldur, k.s. a predviedol ukážku prezentácie svojej firmy. Firma  

                   vyrába prívody prúdu pre  žiarivky a ďalšie súčiastky pre všetky typy žiaroviek. 

                   Je to rodinná firma založená v roku 1922. V roku 1980 prevzal vedenie firmy p.  

                   Dietze. Má firmy vo Švajčiarsku, Nemecku, Amerike, v Číne. Vo veľkej miere 

                   odberateľom výrobkov je firma OSRAM.  

                   Hlavnými zákazníkmi firmy sú Osram, Philips, GE Lighting v MR, taktiež  

                   spolupracujú aj s inými firmami. Technológia spočíva v tom, že firma spája 

                   súčiastky, 2-3 komponenty so špecifickou technológiou – poloautomatickými  

                   linkami, ktoré vyrábajú 200 kusov za minútu. Popri zvare elementov ich  

                   firma upravuje aj do tvarov. Výroba produkuje cca 2 biliónov súčiastok za rok. 

                   V Nesvadoch by firma chcela čo najskôr začať s výrobou.  Polovica  

                   zamestnancov by mohla obsluhovať linky a druhá polovica by zabezpečovala  

                   balenie a expedíciu výrobkov. V konečnej fáze by mohli zamestnať 200 ľudí.  

                   Budú sa snažiť čo najskôr začať s výrobou, aby čo najskôr mohli ľudí  

                   zamestnať.  Vyzval poslancov, aby predniesli prípadné otázky, na ktoré rád  

                   odpovie. Z Nemecka prídu odborníci, ktorí zaučia tunajších zamestnancov. 

P. starosta – vyzval poslancov, aby si prezreli návrh zmluvy a potom by sa mohla zmluva  

                    podpísať.  

P. Becse – v mene poslaneckého zboru poďakoval p. Dietzemu za krátku prezentáciu firmy, 

                  a poprial mu, aby sa medzi nami cítil dobre. 

Molnár Z. – ktorý typ výroby plánujú v obci. 

Dietze      - odpovedal, že súčiastky do žiariviek a neskôr aj súčiastky do zástrčiek. 

Nakoľko iné dotazy neodzneli, p. starosta doporučil pristúpiť k podpisu zmluvy, ktorá bola  

vopred pripravená aj s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností. P. Dietze si môže  

zobrať jednu zmluvu a po zápise v katastri p. Dietze obdrží ešte jeden exemplár. 

P. starosta a následne p. Dietze podpísali kúpnu zmluvu v 5-tich exemplároch a návrh na  

vklad do katastra a požiadal p. matrikárku, aby overila podpisy.                    

Ing. Luca –  v akom termíne by p. Dietze chcel zahájiť náborové práce pracovníkov. 

P. Dietze – keď bude mať vhodné priestory, tak v mesiaci september-október. 

P. starosta – pripravila sa ponuka priestorov a v prípade záujmu p. Dietzeho, prednosta  

                    úradu mu priestory ukáže. Tieto sú prázdne a sú majetkom obce. 

Dietze – súhlasil s prehliadkou priestorov. 

Gál T. – či firma plánuje podporiť vzdelávanie mládeže. 

Dietze – v materskej firme v Coburgu sa pripravujú takíto učni. Aj v Nesvadoch by neskôr  

               chceli vytvoriť malú dielňu, kde by sa zamestnanci zaúčali.  Ich zámerom je takto  

               si zabezpečiť kvalifikovaných pracovníkov. 



P. starosta – obec Nesvady urobí všetko preto, aby tejto firme sa u nás darilo, aby výstavba 

prebehla v čo možno najkratšom čase a bude spolupracovať s firmou nielen počas 

výstavby, ale aj po  začatí výroby.  

      P. starosta odovzdal p. Dietzemu originál zmluvy, poďakoval p. Dietzemu za 

prezentáciu firmy a poprial mu veľa úspechov. 

      Potom vyhlásil 10-minutovú prestávku a vyzval Ing. Lucu, aby p. Dietzemu ukázal 

voľné nebytové priestory. 

 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní. 

2. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

     - priložená k zápisnici 

     Predkladá: prednosta obecného úradu 

Nakoľko predkladateľom je Ing. Luca, p. starosta doporučil tento bod prejednať po návrate  

Ing. Lucu z prehliadky nebytových priestorov. 

Poslanci s návrhom p. starostu súhlasili. 

 

3. Správa o plnení rozpočtu obce k 30. 6. 2006 

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: Ing. Luca 

    Správu obdržali poslanci písomne. 

    Molnár Z. – frakcia SMK – kedy sa plánuje I. zmena rozpočtu     

    P. starosta – je možné pripraviť na august, prípadne na septembrové zasadnutie OZ. 

                        Doporučil na september. 

                        Celkove k polročnému hodnoteniu konštatoval, že financie obce sa vyvíjajú 

dobre, je pravda, že v II. polroku sa budú čerpať ešte financie na investičné zámery. 

Vyzerá to tak, že tento rok bude mať obec dobré hospodárenie. 

Iné pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli a p. starosta dal hlasovať  

o upravenom návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      4. Správa o využívaní ubytovacieho zariadenia obce za I. polrok 2006 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: Bc. Hengerics- správca ubytov. zariadenia 

P. Hengerics sa ospravedlnil, že nie je prítomný na zasadnutí OZ, nakoľko kolega je na  

dovolenke a on práve čaká hostí na ubytovanie v ŠH. 

Molnár Z. – veľké výdavky v mesiaci jan., febr., marec – z akého dôvodu, ako je zabezpečená  

                    24-hodinová služba v hoteli na recepcii a či sú prijaté bezpečnostné opatrenia od  

                    doby krádeže. 

P. starosta – 24 hod. službu nie je možné zabezpečiť. V tom prípade by bolo by potrebné prijať  

                    ďalších 2 ľudí, čo by bolo pre obec neúnosné. Preto problémy sa riešia flexibilne.  

                    Na úseku bezpečnosti sú prijaté prísnejšie opatrenia. Krádež sa vyšetruje, páchateľ  

                    je známy a obec si uplatnila náhradu škody. 

                    S novým vedením je spokojný a dúfa, že hospodárenie tohoto zariadenia sa dostane  

                    do pozitívnych čísiel. 

Iné pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      5. Rôzne: 

            - Metal-x s.r.o., Obchodná č. 7, Nesvady – žiadosť o zámenu a ďalší prenájom  

               nebytových priestorov 



               - fotokópia žiadosti priložená k zápisnici 

P. starosta – bez komentára dal na prejednanie, nakoľko ide o žiadosť jeho syna. 

Molnár Z. – frakcia SMK súhlasí s výmenou a prenájmom týchto priestorov za jednotnú cenu 

                    550,- Sk/m2/rok. 

Iné pripomienky neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom návrhu uznesenia v zmysle návrhu frakcie SMK. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Správa o plnení rozpočtu MKS Nesvady za I. polrok 2006 

               - priložená k zápisnici 

               Predkladá: riaditeľ MKS 

Németh J. – komisia kultúry navrhuje predloženú správu schváliť. 

Iné dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.         

 

            - Správa o plnení rozpočtu VPS Nesvady za I. polrok 2006 

              - priložená k zápisnici 

   Predkladá: riaditeľ VPS 

Pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Vyhodnotenie podujatia Športom proti drogám – 2006 

               - priložené k zápisnici 

               Predkladá: predseda komisie športu   

P. starosta – konštatoval, že je to prospešná akcia. V budúcnosti bude potrebné termín akcie 

                    zosúladiť s inými aktivitami – CVČ bolo mimo obce. Vyjadril komisii športu  

                    a každému účastníkovi svoje poďakovanie. 

Ing. Miškovič – I. ročník bol presne v termíne svetového dňa proti drogám,  

                          frakcia SMK doporučuje nájsť termín v mesiaci máj a skôr začať s  

                          organizovaním tejto akcie, aby bola akcia čo najefektívnejšia. 

Iné pripomienky ani dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Združenie Nesvadských rybárov – žiadosť o odkúpenie pozemkov 
                
P. starosta – vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k ponukovej cene obce za pozemky. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje čím skôr začať s výkupom a navrhuje cenu 35,- Sk/m2, 

                    nakoľko ide o obecný záujem. 

P. starosta – konštatoval, že je to vysoká cena, pretože ide o vodnú plochu. 

Ing. Miškovič – je to miesto, kde občania si môžu oddýchnuť a preto by bolo vhodné tieto  

                          pozemky vykúpiť. Prvýkrát tento rok rybári organizovali 3-dňový tábor pre  

                          deti, ktorý sa úspešne vydaril o čom svedčia aj kladné vyjadrenia rodičov  

                          zúčastnených detí v tábore. Doporučil čím skôr tento problém vyriešiť  

                          v prospech obce, Doporučil cenu 10,- Sk/m2. 

P. starosta – návrh Ing. Miškoviča považuje za seriózny. 

Becse O. – navrhol 15 min. prestávku s tým, že by sa pokračovalo v rokovaní o 18.30. 

Ing. Takács – o akú plochu ide. 

P. starosta – odpovedal, že ide asi o výmeru 5- 6 ha pozemkov, predpokladá, že budú aj také  

                    časti pozemkov, ktoré sa nebudú dať vykúpiť. Keby obec vedela vysporiadať  



                    vlastníctvo na 4-5 ha pozemkov, bol by to úspech. 

                    Vyhlásil 15 minútovú prestávku. Po prestávke sa pokračovalo v jednaní. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje výkup pozemkov za 100 tis. Sk/ha. 

Haris Z. – navrhol výkup pozemkov  rozšíriť po cestu. 

P. starosta – obec plánuje s výkupom ďalších pozemkov, ale Pozemkový úrad Komárno 

                     nesúhlasil s výkupom poľn. pôdy. Možno by bolo potrebné obnoviť jednania  

                     s pozemkovým úradom.  

Becse O. – Agrorent – vinič vymeraný ako náhradné pozemky, pri ceste do Imeľa veľmi  

                   zaburinený, v auguste-v septembri by bolo potrebné prijať opatrenia, aby sa aj tieto  

                   pozemky dali do poriadku, prípadne by ich obec mohla vykúpiť do svojho  

                   vlastníctva. 

P. starosta – už nie raz bolo hlásené zaburinenie, ale za to sú zodpovední tí občania, ktorí si to  

                    dali vymerať ako náhradné pozemky. Ide o 14 občanov, ktorí to majú v užívaní  

                    a bude ich treba opätovne vyzvať, aby dali do poriadku tieto výmery. 

Ing. Miškovič – doporučil jednať s pôvodnými vlastníkmi o kúpe pozemku. 

Nakoľko iné pripomienky a dotazy neodzneli, p. starosta doporučil do návrhu uznesenia 

doplniť cenu 10,- Sk/m2 a zároveň dal o ňom hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

            - Návrh na vypracovanie projektových dokumentácií 

               priložený k zápisnici 

               Predkladá: starosta obce 

P. starosta – pripomenul poslancom, že ten, kto nebude pripravený projektovo, ťažko sa dostane  

                    k fin. prostriedkom z fondov EÚ a štátneho rozpočtu. 

Ing. Miškovič – chýba mu projekt na výstavbu 16. b.j. . Najlepšie by bolo všetkých navrhnutých  

                           9 projektov pripraviť s určením priority. 

P. starosta – súhlasil s Ing. Miškovičom, pretože kto nebude mať projekty, nech nečaká peniaze.  

                    Ak z navrhnutých projektov aspoň l bude úspešný, tým sa obci zaplatia všetky  

                     projekty. Najmenej pol roka treba počítať na zabezpečenie solídneho projektu 

                     a preto je potrebné so zabezpečovaním začať už teraz. 

Becse O. – navrhol na všetky projekty zadať objednávku a náklady zapracovať do I. zmeny  

                   rozpočtu obce v mesiaci september. 

                   Pozval p. starostu na zasadnutie frakcie SMK ako aj ostatných vedúcich frakcií  

                   poslancov OZ. 

Pretože iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Nesvadské dni 2006 – prejednanie programu, návrhu ocenení a schválenie  

  orientačného rozpočtu  

- priložené k zápisnici 

              Predkladá: Németh J. 

P. starosta – podaný návrh zmeny štatútu obce je možné zmeniť len formou VZN, ktoré musí  

                    byť 15 dní pred zasadnutím OZ a 15 dní po schválení v OZ vyvesené na úradnej  

                    tabuli obce. Preto doporučil zmenu schváliť na augustovom zasadnutí OZ.  

Németh J. – komentoval a doplnil program Nesvadských dní. 

                     K oceneným – teraz sa bude prejednávať verejne bez uvedenia mien.  

P. starosta – navrhol vyjadriť sa k programu, potom k rozpočtu a k vyznamenaniam. 

Molnár Z. – frakcia  SMK obdržala návrh hudobnej skupiny Historia v spolupráci s MKS  

                    uskutočniť v rámci programu Nesvadských  dní 2006 džezové  dni, s čím by frakcia  

                    aj súhlasila. 



P. starosta – konštatoval, že riaditeľ MKS ho o tomto zámere doteraz neinformoval, kto by bol  

                    usporiadateľom  tejto akcie a či bude vôbec záujem zo strany občanov o tento  

                    program. Kto bude je zodpovedný za usporiadanie tejto akcie. 

Németh J. – ako predseda komisie kultúry informoval o tom, že asi pred l a pol týždňom sa 

                    zúčastnil jednania, kde bola reč o solídnejšom programe s tým, že návrh je potrebné  

                    predložiť písomne s možnosťou, že by MKS mohol byť spoluusporiadateľom tejto  

                    akcie. Komisia nie  je proti usporiadaniu takejto akcie, ale táto musí byť  

                    zorganizovaná na úrovni, jasne a včas a nie na poslednú chvíľu. Ako predseda  

                    komisie nedoporučuje schváliť tento návrh. 

Molnár Z. – frakcia doporučuje tento program realizovať na priestranstve za budovou obecného  

                    úradu,  aby nerušil zábavu v kultúrnom  dome v sobotu.  

P. starosta – dnes je potrebné odsúhlasiť program, aby obec na budúci týždeň mohla objednať 

                     plagáty. Má ten usporiadateľ IČO, kto ho zastupuje, kde má sídlo? 

Ing. Miškovič – frakcia SMK s usporiadaním tohto programu súhlasila z dôvodu, aby trochu  

                          občerstvila Nesvadské dni 2006 ale len prostredníctvom OcÚ, t.j. právne  

                          a zmluvne podchytené.  

P. starosta – nie je proti spestreniu programu, ale predložený návrh nie je dopracovaný. 

Ing. Miškovič – doporučil, aby zástupcovia hudobných kapiel uvedených v návrhu navštívili  

                           starostu obce a podľa možnosti tento návrh prejednali. 

P. starosta – je ochotný ich prijať, ale nemôže čakať mesiac. 

Németh J. – problém je v tom, že materiál je odovzdaný neskoro. Nebolo férové, že sa u p.  

                    starostu vôbec organizátor neobjavil ani napriek tomu, že mu doporučil s týmto  

                    návrhom ísť za p. starostom. Keď spestriť program, tak by to bolo potrebné  

                    v piatok večer alebo v nedeľu poobede a nie v sobotu, keď je zábava v areáli  

                    kultúrneho domu. 

Ing. Miškovič – ani druhý program napr, gala nie je konkrétny, ale sú naň peniaze. 

     Tu je jeden návrh, ktorý pokiaľ sa dá, treba sa pokúsiť usporiadať. 

P. starosta – galaprogram za 30 tis. Sk vieme že bude trvať 2 hodiny, ale tento návrh zoberie 

                     polovičku rozpočtu Nesvadských dní. Zopakoval, že tento návrh nie je seriózny. 

                     Blues a džez je špecifikum, ktoré málo ľudí počúva. 

Ing. Luca – férové by bolo, keby navrhovateľ prišiel na OcÚ a dohodol by podmienky s p.  

                    starostom, vie si predstaviť formu, že obec dá bezplatne pozemok a náklady resp.  

                    výnos nech znáša usporiadateľ. 

Haris Z. – ako návrh je dobrý, škoda, že práve iniciátor tu práve nie je a ani dlhšiu dobu v obci  

                 nebude, lebo má informácie, že sa zdržuje v zahraničí. 

Ing. Miškovič – doporučil odpovedať na návrh v tom smere, že do 15.8. navštívi predkladateľ  

                           návrhu starostu obce a vydiskutujú si podmienky. 

Németh J. – je to dobrý návrh, ale na Nesvadských dňoch 2006 zodpovedne nie je možné  

                    pripraviť tento program na potrebnej úrovni. 

Haris Z. –účastníkom futb. turnaja žiadal zabezpečiť stravu a ubytovanie, v sobotu sa začne  

                turnaj o 11.00 hod. a predpokladané ukončenie o 17.00 hod. 

Németh J. – bol by rád, keby každý poslanec prijal nejakú úlohu v organizovaní Nesvadských  

                    dní.  

P. starosta – centrálne stravovanie bude zabezpečené cez školskú kuchyňu. 

Becse O. – nakoľko ide vonkajšie oslavy, doporučil zabezpečiť pre prípad zlého počasia stan. 

P. starosta – doporučil v budúcnosti riešiť aj zakrytie javiska  pred budovou obecného úradu. 

                     Dal hlasovať o bode X. návrhu uznesenia a to o bode A/ 1. a bode B/ 1. a B/ 2. 

Hlasovanie: X-Al., B1 - všetci  za               

         B2 – všetci za 

P. starosta – vyzval poslancov, či majú k predloženému návrhu zmeny štatútu pripomienky,  

                     ktoré by sa zapracovali do VZN. 



Ing. Miškovič – navrhol zjednodušiť text. 

Németh J. – nesúhlasil s Ing. Miškovičom. 

P. starosta – vysvetlil význam ocenenia zlatý prsteň a význam plakety. 

P. Németh – upresnil bod l. 

P. starosta – spolu s p. Némethom pripraví návrh VZN a prešiel na návrhy na vyznamenia, 

o ktorých dal hlasovať. 

Hlasovanie: X.C/1 – všetci za 

                        C/2.a/ – všetci za 

                           2.b/ –  všetci za 

                           2.c/ – všetci za 

                           2.d/ - všetci za 

                           2.e/ - všetci za 

                           2.f/  - všetci za 

                        C/3.a/ - všetci za 

                           3.b/ - všetci za 

                        D/ - všetci za 

 

P. starosta – oznámil, že dostal oficiálne pozvanie na akcie do obcí Rém, Felsoszentiván  

                     a Kiskőrös.  Do 7. 8. je potrebné nahlásiť zloženie delegácie z našej obce. 

Do obce Rém sa prihlásili: Becse O., Mgr. G. Holková, Ing. Z. Takács, JUDr. Haris J.,  

                                           Németh J. 

Németh J. – jedno auto by do Felsőszentivánu malo ísť už v piatok a ďalšie by mohlo ísť  

                    v sobotu.  Idú aj ďalšie osobné autá. 

Ing. Miškovič – existuje aj mikrobus, ktorý by bol lacnejší, ako toľko áut. 

P. starosta – opýtal sa, kto by mal záujem ísť do Szentivánu 27 a 28. augusta. V nedeľu by bola  

                    oficiálne v kostole vysvätená zástava našej obce. V sobotu ráno by delegácia mala  

                    odchádzať a vrátiť sa v nedeľu poobede,                            

- 2.a 3. septembra odchádza autobus do Kiskőrösu – pozvaní boli aj poľovníci, 

stredoškoláci a 4 delegáti za obec by cestovali osobným autom v piatok. 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom bode E/ tohto návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta – doporučil ako bod F/ tohto uznesenia prejednať žiadosť klubu dôchodcov  

                     o vykrytie cestovných nákladov. 

Becse – aj do Kiskőrösu ide autobus, aj ten platí obec. Na 3 miesta posiela obec delegáciu,  

              všetky nech platí obec, teda aj cestovné náklady klubu dôchodcov. 

Ing. Ferenczová -  nedoporučuje osobné autá vyúčtovať ako služobnú cestu, lebo potom obec       

                              preberá na seba zodpovednosť. Radšej schváliť príspevok na 1 km. 

P. starosta – túto vec si preverí. 

Dal hlasovať o bode F/: všetci za. 
                         

    6. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

  

P. starosta vyzval Ing. Lucu, aby predniesol kontrolu plnenia uznesení. 

Ing. Luca predniesol v krátkosti kontrolu plnenia uznesení a stav verejného poriadku za 

ostatnú dobu. 

Oznámil, že kvalita výkonu zosilovača MR je zoslabená a preto ani vysielanie nie je 

kvalitné. V priebehu tohto mesiaca by mal  byť miestny rozhlas opravený. 

Mgr. Holková – detské ihriská –a čo je s nimi – teraz je sezóna. 

Ing.Luca –vypadol p. Šuba už 2 týždeň. 



Ing. Takács – VO – kedy bude vymenený drevený el. stĺp na  Hodžovej ulici. 

Ing. Luca – požiadavka bola uplatnená, do dnešného dňa nebola realizovaná. 

Molnár Z. – zástupcovia firmy BCF tiež žiadali nebytové priestory, či sa našli. 

P. starosta – najvhodnejšie by boli v bývalej pekárni Agrorentu. A keď nie, obec im 

                     ponúkne priestory bývalej lekárne. 

P. starosta – BCF kúpnu cenu zaplatili, asi začiatkom augusta prídu na obecný úrad. 

Dudák F. – v areáli školy prezrieť halogénové žiarovky, aby na jeseň boli v poriadku. 

                   Kedy bude opravené oplotenie areálu.. 

P. starosta – musíme sa za tým pozrieť.   

Mátyus J. – do septembra sa oplotenie opraví. 

Ing. Miškovič – separovaný zber – občania nech PET fľaše pošliapu, aby sa viacej zmestilo  

                          do vreca. Ošipáreň – veľmi smrdí – prijať opatrenia na zamedzenie.  

                          Káblová televízia – počas dovoleniek zabezpečiť službu – sú to platené  

                          služby a stáva sa, že aj pol dňa nie je signál. V akom štádiu sú výzvy pre  

                          šíriteľov programov. 

P. starosta – doporučil Ing. Lucovi  pripraviť reláciu do MR – PET fľaše. 

                  - ošípáreň – vyvolá jednanie a nech si to technicky dorieši Agrorent. 

Ing. Luca  -  dnes došla odpoveď od Termosatu, že akceptujú výpoveď obce. 

                     Na budúci týždeň sa pošlú listy šíriteľom. 

              Výpadok káblovej televízie – trafostanica na Studenej ulici častý výpadok el.  

              energie, ktorý je v priamom prepojení s KTR. 

      Mátyus J. – je to prechodné riešenie, posilňujú trafostanicu. 

      P. starosta – dal hlasovať o bode č. I. návrhu uznesenia. 

      Hlasovane: všeti za 

 

Molnár Z. – na kalvárii v kaplnke opäť rozbili  okno, či už osvetliť, alebo riešiť. 

P. starosta – najjednoduchšie je zaskliť.  

Ing. Luca – použiť bezpečnostnú fóliu. 

Németh J. – je tam vandalizmus , náhrobné kamene sú vyvrátené. 

P. starosta – robiť častejšie pochôdzky OP. 

Mládenczová – dom smútku – návrh na obnovu umelých kvetín. 

P. starosta – teraz oprava strechy, potom maľovka a potom sa obnovia aj kvety 

Becse O. – k materiálom OZ – venovať pozornosť kvalitnej príprave, aby sa zbytočne  

                   nepredlžoval čas jednania OZ z dôvodu nejasností v materiáloch. 

- Oznámil občanom podpis zmluvy novým švajčiarskym investorom a jeho zámer, a 

tým aj ďalšie pracovné príležitosti v našej obci. 

P. starosta – upresnil lokalizáciu firmy - bude to v areáli bývalého družstva. 

                    Odznelé pripomienky budú riešené na pracovnej porade. 

Ďalšie pripomienky zo strany poslancov v rámci rozpravy neodzneli, p. starosta ukončil 

rozpravu a interpeláciu a opýtal sa návrhovej komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia. 

Molnár Z.-  oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                    uznesenie z 51. zasadnutia OZ za schválené. 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 50/2006 

zo dňa 27. 7. 2006. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

poslancov v predloženom znení. 



II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 6. 2006 v predloženom znení, 

B/ u k l a d á 

     predložiť obecnému zastupiteľstvu I. zmenu rozpočtu obce Nesvady na rok 2006 

     na schválenie. 

      Zodpovedný: Ing. Luca, prednosta OcÚ 

      Termín: zasadnutie OZ v mesiaci september 2006 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

správu o využívaní ubytovacieho zariadenia obce k 30. 6. 2006 v predloženom znení. 

                                                                        

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s prenájmom nebytových priestorov v budove zdravotného strediska na Obchodnej ul. č. 7 pre 

firmu Metal-x s.r.o., Obchodná č. 7, Nesvady, zastúpenú konateľom spoločnosti  p. Jozefom 

Harisom. Prenajímané miestnosti pre kancelárske účely, t.j. miestnosť č. 107-111 a 127 

o celkovej výmere 56,65 m2 – stanovená cena prenájmu 550,- Sk/m2/rok. 

Miestnosti č. 112, 128, 129 a 130 o celkovej výmere 35,9 m2 využívané na čakáreň a skladové 

priestory s cenou prenájmu 550,- Sk/m2/rok.  

Doba prenájmu 5 rokov od 1. 8. 2006. 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

správu o hospodárení MKS Nesvady za I. polrok 2006 v predloženom znení. 

 

                                                                   VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

správu o hospodárení príspevkovej organizácie VPS Nesvady za I. polrok 2006 v predloženom 

znení. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu – vyhodnotenie podujatia Športom proti drogám 2006 predloženú 

predsedom komisie športu p. Tiborom Gálom. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ s ú h l a s í  

     s odkúpením pozemkov okolo štrkoviska nachádzajúcich sa  za ul. Jánošíkova do majetku  

     obce Nesvady. Výkupnú cenu stanovuje na 10,- Sk/m2, 

 



B/ ž i a d a starostu obce vykonať vo veci vlastníkov pozemkov a celkovej výmery  

     pripadajúcej k odkúpeniu v súlade s ÚPN obce Nesvady, konkrétnu kúpu pozemkov  

     predložiť na schválenie obecnému zastupiteľstvu. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     predložený doplnený návrh Rozvojového programu obce Nesvady na roky 2006-7  

     starostom obce, 

B/ ž i a d a starostu obce zabezpečiť prípravné práce, vrátane projektových dokumentácií na  

    jednotlivé akcie za účelom možností uchádzania sa o finančné prostriedky z fondov EÚ  

    a štátneho rozpočtu. 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e     n a    v e d o m i e       

     informáciu o organizačnom zabezpečení Nesvadských dní 2006, ktoré sa budú konať  

     v dňoch 14.-17.9.2006, 

B/ s c h v a ľ u j e    

1. rámcový program Nesvadských dní 2006 predložený komisiou školstva, kultúry, pre  

      styk s verejnosťou a médiami, 

2. predložený rozpočet obce Nesvady na podujatie Nesvadské dni 2006 vo výške 261 700,- 

Sk, 

C/ u d e ľ u j e   obecné vyznamenania a ocenenia v roku 2006 nasledovne: 

 

1. Pamätnú plaketu  LABORE ET CONCORDIA  pre pána Ferenca Barkócziho, primátora  

       mesta Kiskőrös, iniciátora uzatvorenia družobnej zmluvy mesta Kiskőrös s obcou  

      Nesvady ako uznanie jeho zásluh v prospech družobnej obce, obce Nesvady, 

 

2.  Ďakovný list OZ Nesvady  pre: 

a/   pána Ernesta Németha, ktorý dlhé desaťročia pôsobil ako funkcionár Csemadoku na 

rôznych stupňoch.Ocenenie sa mu udeľuje z príležitosti jeho životného jubilea, 75. výročia 

narodenia; 

b/ pána Štefana Vizsgyáka, ktorý desaťročia pôsobil ako tajomník Futbalového klubu v 

Nesvadoch a má značné zásluhy v niekdajších výsledkoch nesvadského futbalu. 

Ocenenie sa mu udeľuje z príležitosti jeho životného jubilea, 60. výročia narodenia; 

c/ pani Oľgu Becseovú, ktorá viac ako tri desaťročia pôsobila ako vychovávateľka na základnej škole s 

vyučovacím jazykom maďarským, a vychovávala viaceré generácie nesvadčanov. Ocenenie sa jej udeľuje 

z príležitosti jej odchodu do dôchodku.; 

d/ pána Tibora Puškáša, ktorý  dlhé obdobie je veliteľom dobrovoľného hasičského zboru a má veľké 

zásluhy v úspechoch zboru. 

         Ocenenie sa mu udeľuje z príležitosti 110. výročia založenia Dobrovoľného hasičského 

          zboru v Nesvadoch.. 

e/ Dobrovoľný hasičský zbor v Nesvadoch, ktorý je  najstaršou spoločenskou organizáciou v obci a dlhé 

desaťročia šíri dobré meno obce. 

Ocenenie sa udeľuje z príležitosti 110. výročia založenia zboru. 



f/    Školský športový klub CVČ Nesvady - Imeľ. 

 Pred 35. rokmi sa položili základy nesvadskej ženskej hádzanej, ktorá   od toho času     dosahuje    

vynikajúce výsledky a šíri dobré meno obce tak doma, ako aj v zahraničí. Ocenenie sa udeľuje z príležitosti 

tohoto jubilea. 

3. Pozdravný list OZ Nesvady pre: 

a/ pani Júliu Brégyikovú, bývalá pôrodnú asistentku v obci a v okolí. 

Ocenenie sa jej udeľuje za jej svedomitý a humanitný prístup k svojej profesii a k ľuďom 

počas svojej pôsobnosti, z príležitosti životného jubilea, 85. výročia narodenia; 

b/ pána Dobosi Józsefa, držiteľa Ceny starostu obce Nesvady. 

Ocenenie sa mu udeľuje za jeho nepretržitú činnosť v prospech obce, z príležitosti životného 

jubilea, 80. výročia narodenia; 

 

D/ b e r i e    n a    v e d o m i e   informáciu starostu obce o udelení „Ceny starostu obce  

     Nesvady za rok 2006“ pre:          

 1.   pána  Vlahy Jenőa, hlavného  iniciátora udomácnenia ženskej hádzanej v Nesvadoch ako   

       uznanie jeho úspešnej športovej a verejnej činnosti v prospech obce pri príležitosti 35.  

       výročia založenia ženskej hádzanej v Nesvadoch., 

2. pána Šimonič  Jozefa za dlhoročnú svedomitú prácu v Dobrovoľnom hasičskom zbore 

Nesvadoch ako uznanie jeho úspešnej činnosti pri príležitosti 110. výročia 

založenia Dobrovoľného hasičského zboru v Nesvadoch., 

 

E/ u r č u j e   oficiálnu delegáciu obce Nesvady pre: 

1. návštevu priateľskej obce Rém – podujatie „Kakasfesztivál 2006“ dňa 12. 8. 2006 v zložení: 

Becse Ottó, Mgr. Holková Gizela, Ing. Zoltán Takács, Július Németh, JUDr. Jozef Haris, 

2. návštevu družobnej obce Felsőszentiván  z príležitosti obecných dní v dňoch 26.-27.8.2006  

      v zložení: Ing. Miškovič Juraj, Haris Zostán, Molnár Zoltán, JUDr. Haris Jozef, Németh  

      Július, Holop František, Asztalos Jozef, 

3.   návštevu družobného mesta Kiskőrös z príležitosti Mestských oberačkových slávností  

      a Slovenských dní v dňoch 1.-3.9.2006 v zložení: 

      Július Németh, JUDr. Jozef Haris, Ing. Katarína Kissová, Marta Ryšavá, Ing. Ján Luca. 

 

F/ s ú h l a s í   s preplatením nákladov na dopravu a technické zabezpečenie podujatí uvedené  

    v bode E/ 1až 3. 

 

P. starosta – konštatoval, že uznesenie z 51. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

                     Na záver poďakoval všetkým za účasť, poprial im ako aj občanom príjemné  

                     prežitie dovolenkového obdobia a ukončil 51. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Marta Ryšavá 

    Jozef Asztalos 

Zapísala: Margita Ryšavá. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


